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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 12. 09. 2012 v RKD  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 4.9.2012. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

 

 

P r í t o m n í : 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce (neprítomný z dôvodu PN) 

2. Mgr. Vladimír Olbert      -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený) 

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška  

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica (ospravedlnený) 

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 

 

 

 

 



P r o g r a m : 

 

 
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu  

4. Výsledky analýzy fy Ecoled solutions, Obnova verejného osvetlenia, 

      prezentácia fy Empemont Slovakia s.r.o. Bratislava, úsporné verejné osvetlenie    

5.  Kontrola plnenia uznesení OcZ 

6. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ za I. polrok 2012 

7. Zmena rozpočtu obce na rok 2012 

8.  Správy z vykonaných kontrol 

9.  Informácia o činnosti komisií  

10. Prenájom, prevod a zámena nehnuteľného majetku obce (Turvod - Heliport, Váhostav, Mgr. 

Kováč, Matulová s manželom) 

11.  Voľba zástupcu zriaďovateľa do Rady školy MŠ 

12. Rôzne - Inventarizácia majetku a záväzkov  

13. Diskusia 

14. Interpelácie poslancov 

15. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  

 
Vzhľadom k práceneschopnosti starostu obce a neprítomnosti zástupcu starostu poverilo obecné 

zastupiteľstvo p. Miroslava Mierta vedením zasadnutia. 

 

Hlasovanie k povereniu p. Mierta viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva do príchodu MUDr. 

Koyša: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár a PhDr. Bella, p. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

p. Miert privítal prítomných poslancov a prítomných hostí. Bolo prítomných 6 poslancov - Mgr. 

Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár a PhDr. Bella, p. Jamriška.  

p. Miert ospravedlnil neúčasť  MUDr. Konvita a Mgr. Mgr. Belicu. Mgr. Ďaďová a MUDr. Koyš sa 

dostaví v priebehu zasadnutia. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné a otvoril zasadnutie OcZ. 

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 

p. Miert uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe. Navrhol prehodenie 

bodov 9.) a 10.). Opýtal sa, či majú prítomní pripomienky k programu. 

 

Hlasovanie za schválenie programu: 

Za: 6 ( Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár a PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Orelová, p. Miháliková. 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Mgr. Orelová, p. Miháliková: 

Za: 6 ( Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár a PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Jamriška, p. Rybár. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – Ing. Jamrišku a p. Rybára: 

Za: 6 ( Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár a PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Makovník. 

 

Prezentácia f. Empemont Slovakia s.r.o. Bratislava, úsporné verejné osvetlenie    
 

Vzhľadom k tomu, že nebol prítomný zástupca f. Ecoled solutions, bolo udelené slovo zástupcovi f. 

Empemont Slovakia, aby prezentoval zámer zlepšenia verejného osvetlenia.  

Obchodný riaditeľ f. Empemont Slovakia, p. Jaroslav Ulman prezentoval zámer spoločnosti, ktorá 

sa v rámci projektu „Bezpečná obec“ venuje riešeniu úsporného verejného osvetlenia, varovných 



systémov obyvateľstva a zvýšeniu bezpečnosti dopravy. Firma je výrobcom a dodávateľom 

ozvučenia vnútorných a vonkajších priestorov, varovného systému obyvateľstva, informačných 

panelov pre meranie rýchlosti, EKO-LED svietidiel pre verejné osvetlenie, ďalej realizuje kamerové 

systémy. Spoločnosť je priamym výrobcom EKO-LED svietidiel, spolupracuje s výrobcami LED-

diód Osram, Cree, Philips. Výhodami tejto technológie je zníženie odberu elektrickej energie až o 

65 %, životnosť svetelného zdroja 70.000 hodín, 100 %-ný výkon ihneď po zopnutí verejného 

osvetlenia, svetelné zdroje LED neprodukujú žiadne UV žiarenie, súvislý svetelný tok (odpadá 

stroboskopický efekt), odpadá častá výmena výbojok, štartérov a tlmiviek. Svetelné zdroje LED sú 

odolné voči vibráciám a nárazom. Výkonné LED svietidlá v mnohých smeroch prekonávajú 

klasické výbojkové svietidlá, ktoré sú na konci svojho vývoja a napriek tomu, že majú dobrý pomer 

cena / výkon, majú tiež celý rad nevýhod.  

Dôvodom využitia LED-svietidiel je nižšia spotreba elektrickej energie, nakoľko LED svietidlo 

svieti smerovo, teda osvetľuje sa len to, čo potrebujeme, z toho dôvodu nie sú potrebné svietidlá s 

vyšším príkonom; možnosť využitia nižších paušálnych platieb za ističe; možnosť regulácie 

svietenia za pomoci nižšieho výkonu, čo nezaťažuje rozpočet. Náklady  na údržbu sú minimálne, 

nakoľko nie je potrebná výmena tlmiviek, štartérov, výbojok. 

Firma ponúka produkty Eko-led OR Santo, Eko-led Zeus (pouličné svietidlo), Eko-led Park 

(parkové, sadové svietidlá). 

Naniesol modelovú situáciu, kde mesto s cca 2.000 svetelnými bodmi s rôznou spotrebou v 

súčasnej dobe platí za spotrebovanú el. energiu 160.000 €, za údržbu cca 40.000 €, t.j. celkom 200 

tis. €. Po prechode na Eko-led svietidlá budú náklady na spotrebovanú el. energiu predstavovať cca 

40 tis. €, čo predstavuje ročnú úsporu 160 tis. €, z ktorej budú postupne umorované platby za nové 

Eko-led svietidlá. 

Druhou modelovou situáciou bolo mesto s cca 500 svetelnými bodmi s rôznou spotrebou. V 

súčasnej dobe platí za spotrebovanú el. energiu 37 tis. €, za údržbu 13 tis. €, t. j. celkom 50 tis. €. Po 

prechode na Eko-led svietidlá budú náklady na spotrebovanú el. energiu cca 13 tis. €. Mesto ročne 

usporí 37 tis. €, z ktorých budú postupne umorované platby za nové Eko-led svietidlá.  

 

K uvedenému bola otvorená diskusia. 

 

Do diskusie sa prihlásil p. Rybár. Opýtal sa, či firma obdržala podkladové informácie ohľadom 

spotreby energií. Opýtal sa, o koľko rokov sa obci investícia vráti. Dodal, že väčšina svietidiel je na 

podporných bodoch SSE. Opýtal sa, či je možné nakláňať, posúvať svetelnú zónu. 

p. Ulman odpovedal, že má podkladové informácie ohľadom spotreby energií, osvetľovacích 

bodoch. Svetlá sa umiestňujú na štandardné stĺpy, je možné nastavenie do 15 stupňov. Záleží na 

rozpätí stĺpov, je možné ich upraviť, aby nevznikli tmavé miesta.  

 

p. Rybár sa opýtal, že čo sa týka regulácie výkonu, či je možné vypracovať cenovú ponuku. Opýtal 

sa, či regulácia výkonu navýši rozpočet. 

 

p. Ulman odpovedal, že je možné vypracovanie cenovej ponuky. Regulácia navýši náklady, no nie 

výrazne. 

 

p. prednosta sa opýtal na časový horizont montáže a realizácie diela pri objeme 500 svietidiel. 

 

p. Ulman odpovedal, že 1 skupina, ktorú tvoria 2 pracovníci, vymení za deň 15-20 svietidiel. 

Realizuje sa výmena na klasických kovových stĺpoch alebo betónových stĺpoch SSE, mení sa 

prívodný kábel a svorky. U nových stĺpov sa mení prívod na medený, nesmie tam byť hliník. 

Svietidlá sa umiestnia na stĺp alebo výložník, doladia do 15-20 stupňov, aby bolo dosiahnuté 

optimálne svetlo. 

 

p. Miert sa opýtal, či je možná montáž na staré stožiare, aké sú skúsenosti z iných obcí. 



 

p. Ulman odpovedal, že záleží na stávajúcom rozvode. Sú obce so starými rozvodmi, kde sa menili 

len svietidlá, niekde aj stĺp. Niekde sa môže stať, že bude potrebné vytiahnuť aj nové vedenie. 

 

Ing. Plžik sa opýtal na hodnotu predmetu obstarania tovaru. 

 

p. Ulman odpovedal, že konečná cena tovaru vrátane výmeny kabeláže (stavebných prác), t. j. 500 

svietidiel, predstavuje 230 – 300 tis. €. 

 

Ing. Plžik skonštatoval, že sa jedná o nadlimitnú zákazku. 

 

p. prednosta sa opýtal na návratnosť investície. 

 

p. Ulman odpovedal, že výmenou 500 svietidiel sa dosiahne ročná úspora 37 tis. €. Niektoré obce si 

rozložia investíciu do konca volebného obdobia s tým, že použijú časť prostriedkov z rozpočtu 

obce. Záleží na finančnej situácii obce. 

 

p. Rybár sa opýtal, do akej doby je možné vypracovanie materiálu. 

 

p. Ulman odpovedal, že ak budú poskytnuté podklady, je možné vypracovať konkrétnu ponuku 

budúci týždeň.  

 

p. Blšák sa opýtal, s akým výkonom boli plánované svietidlá. 

 

p. Ulman odpovedal, že boli naplánované v rozpätí od 70 do 500 W. 

 

p. Blšák sa opýtal, aká je plánovaná svietivosť oproti terajšiemu osvetleniu.  

 

p. Šimíček, zástupca f. Empemont, odpovedal, že svietivosť bola plánovaná minimálne rovnaká – 

ak  nie lepšia. Norma STN je doporučená, zriadenie nových osvetľovacích bodov musí byť podľa 

platnej normy. Sú obce, kde vzdialenosť stĺpov je 80 m, je potrebná výmena, pridanie 1-2 stĺpov. 

Nová inštalácia musí byť v zmysle STN 13201. 

 

Ing. Plžik uviedol, že náklady obce na el. energiu predstavujú 37 tis. €, náklady na opravu 3 tis. €. 

 

p. Šimíček povedal, že to je obdobný prípad 2. modelovej situácie. Technici musia svietidlá 

zamerať, zakresliť do mapy, následne rozhodnúť, aké svietidlo bude inštalované. Na ulici je 

potrebné vyhodnotiť stav. 

 

p. prednosta sa opýtal na návratnosť investície v prípade, že by obec nedávala peniaze z vlastného 

rozpočtu.  

 

p. Šimíček odpovedal, že priama návratnosť je 4-6 rokov, závisí podľa komunikácií, svietidiel. 

Vypracuje sa relevantný výpočet. Investícia sa vráti do 6 rokov, životnosť svietidiel je 15-20 rokov, 

z čoho vyplýva, že 15 rokov bude obec na verejnom osvetlení šetriť. Sodíkovou technológiou je 

možné dnes situáciu verejného osvetlenia riešiť, no o 4 roky bude potrebné ho meniť, za 20 rokov 

sa to preplatí. 

 

PhDr. Bella uviedol, že obec má väčší problém s rozhlasom ako s verejným osvetlením. 

 

p. Ulman odpovedal, že je možné s danou službou pripraviť aj ponuku obecného rozhlasu.  

 



PhDr. Bella sa opýtal, či je možné sa dozvedieť konkrétnu sumu. Opýtal sa, čo v prípade, ak obec 

od zámeru odstúpi, či bude potrebné toto zaplatiť. Opýtal sa, či je podrobnejší rozpočet zadarmo. 

 

p. Ulman povedal, že odpoveď je v doručenom materiáli. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Makovník a Mgr. Ďaďová. 

 

Výsledky analýzy f. Ecoled solutions, Obnova verejného osvetlenia 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Branislav Duboš, zástupca firmy Ecoled solutions, ktorý uviedol, 

že obec by mala smerovať k Led-technológii. Zastupuje slovenskú firmu, ponúkajú slovenský 

výrobok, firma má sídlo v Spišskej Novej Vsi. Realizujú osvetlenie divadiel, hokejového štadióna v 

Piešťanoch, osvetlenie terminálu Bratislavského letiska, haly SCP Ružomberok. 

Ponuka firmy spočíva v nahradení svietidiel tak, aby bolo osvetlenie výkonnejšie.  

Základným východiskom bola výmena bez investície obce. Bola snaha o nastavenie modelu tak, 

aby obec začala ihneď šetriť. Vychádzalo sa z informácií obce o počte svetelných bodov a spotrebe 

elektrickej energie. Náklady na údržbu boli stanovené odhadom. Predpokladaná ročná doba 

svietenia bola odhadnutá na 3832 hod., vychádzalo sa z aktuálnej ceny elektrickej energie. Z týchto 

údajov vyšli náklady na verejné osvetlenie 39 tis. €, náklady na údržbu 3900 €, 477 svetelných 

bodov. Predmetom ponúkanej služby je „Prenesená správa“ (operatívny leasing) na obdobie 12 

rokov. Náklady, manažment projektu, prevádzku svietidiel, údržby náhrad Ecoled, využitie lokálnej 

služby firmy. Je možnosť rozvoja sústav, kde svietidlá chýbajú. Je možnosť úspory, doplnenia 

svietidiel. Na konci dohodnutej doby prejdú svietidlá bezodplatným prevodom do majetku obce.  

Dodal, že je potrebné pozerať na celkové náklady obce na prevádzku verejného osvetlenia po dobu 

najbližších 20 rokov. Tento model prinesie okamžitú úsporu 10 % počas 12 rokov. V prípade, že by 

chcela obec vložiť vlastné prostriedky, toto je možné zapracovať do projektu. 

Realizáciou projektu sa zvýši kvalita verejného osvetlenia, dosiahne sa okamžitá úspora nákladov. 

Je to dlhodobé riešenie, svietidlo má životnosť 77 tis. kWh. V prípade, že nastane technický 

problém a nebude dosiahnutá predpokladaná úspora, je to starosť f. Ecoled.  

 

p. Rybár povedal, že neverí, že počas 12 rokov prevádzky nebudú poruchy, poškodenie 

vandalizmom. Dodal, že ponuka predchádzajúcej firmy bola na 4-5 rokov, počas ktorých sa 

investícia zaplatí. Ak by obec mala peniaze, svietidlá si zakúpi, namontuje. Keď vlastné zdroje 

nemá, celá záležitosť sa takto naťahuje. Doba 12 rokov je dosť dlhá, keď po 4-5 rokoch je investícia 

splatená. 

 

p. Duboš uviedol, že sa jedná o prenesenú správu, nevie dobu návratnosti. Zodpovednosť počas 

trvania zmluvy je na firme Ecoled, berie na seba riziká. 

 

Ing. Plžik sa opýtal, koho majetkom budú svietidlá. 

 

p. Duboš odpovedal, že 12 rokov budú majetkom f. Ecoled, potom prejdú do majetku obce. 

 

p. Miert sa opýtal na 10 % úsporu počas 12 rokov. 

 

p. Duboš odpovedal, že sa jedná o 10 % z celkových nákladov.  

 

Ing. Plžik sa opýtal na formu zmluvy. 

 

p. Duboš odpovedal, že sa jedná o formu prenesenej správy podobnú operatívnemu leasingu.  

 

p. Miert poďakoval za prezentáciu zámeru. 



p. Rybár skonštatoval, že verejné osvetlenie je v katastrofálnom stave, svietidlá sú z r. 1973/1974, 

rekonštrukcia prebehla v r. 2004/2005. Najideálnejším riešením by bolo vytypovať lokality, ísť 

podľa jednotlivých častí. Najhoršia je ul. Sládkovičova, Komenského, Prefa. 

 

p. Makovník požiadal o riešenie osvetlenia pri Starom moste, Studničky. 

 

p. Rybár odpovedal, že je tam preseknutá prípojka. Pôjde tam plošina, vyfakturuje sa DHZ. 

 

Kontrola plnenia uznesení OcZ 

 
Ing. Plžik informoval, že sa uskutočnilo zasadnutie komisie životného prostredia. Spoločnosť Prefa  

odstúpila od zámeru, bude sa zaoberať pôvodnou činnosťou. Došlo k prerušeniu konania, je 

potrebné splniť ďalšie podmienky.  

Čo sa týka ťažby štrku, územné konanie bolo prerušené. 

VZN o spôsobe likvidácie odpadových vôd je pripravené, je potrebné doriešiť procesné časti VZN, 

jednať s Turvodom. Občania sú povinní sa pripojiť na verejnú kanalizáciu. Ak to technické riešenie 

nedovoľuje, sú povinní to riešiť iným spôsobom. 

Informoval, že stavebná komisia vytypovala lokality a umiestnenie kamier za účasti prednostu a p. 

Holíka. 

 

Mgr. Orelová podotkla, že kamera v parku pri Prefe je nefunkčná. Požiadala o jej sprevádzkovanie. 

 

p. Rybár odpovedal, že nefunguje z dôvodu napájania. Záležitosť mal riešiť Ing. Pullmann. Kamera 

by mala fungovať v nočných hodinách v náväznosti na verejné osvetlenie. Ak nie je funkčná 

batéria, nefunguje. 

 

PhDr. Bella uviedol, že 5 rokov p. Slobodník upozorňuje, že je tam umiestnená kamera, no nie je 

funkčná. Uviedol, že kamery sa majú rozširovať. Pult centrálnej ochrany a kamerový systém v obci 

nefunguje.  

 

p. prednosta dodal, že stredisko poplachov pri 24-hodinovej službe sa využíva na verejný poriadok. 

Keď bola 24-hodinová služba zrušená, došlo k zmene na stredisko poplachov. Monitoring pre túto 

činnosť aj policajný systém sa znefunkčnil. Na cintoríne vysypávajú nadbytočný materiál za plot, 

dochádza k poškodzovaniu hrobov, hrobových miest.  

 

PhDr. Bella povedal, že v súčasnej dobe musí byť na operačnom stredisku nepretržitá služba.  

 

p. prednosta odpovedal, že je tam stále operátor DHZ, služba. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala na bod C15 uznesenia č. 4/2012, prečo nie je urobený žiaden krok. 

 

p. prednosta odpovedal, že p. starosta poslal písomné vyrozumenie, faktúry však naďalej chodia. 

V súčasnosti prebieha právny rozbor, kontrola hlavným kontrolórom.  

 

p. Rybár sa opýtal, kto ponesie zodpovednosť v prípade, že si Sagacita uplatní penále za neuhradené 

faktúry. 

 

p. prednosta odpovedal, že v podstate štatutár. 

 

Ing. Plžik uviedol, že kontrolu má viacmenej uzavretú, chýbali mu doklady týkajúce sa verejného 

obstarávania. Správu chcel prerokovať, po pripomienkovaní zverejniť. O výsledku bude v zmysle 

zákona informovať po pripomienkovaní. 



Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ za I. polrok 2012 

 

p. prednosta informoval, že čerpanie rozpočtu je primerané. Konkrétne plnenia začali sledovať 

jednotlivé referáty, šetrí sa viac. 

 

Ing. Plžik uviedol, že pracovníci boli upozornení na výkon predbežnej kontroly, je možné uloženie 

pokuty. Niektoré akcie neboli realizované vzhľadom na prednostnú úhradu projektov Rekonštrukcie 

OHZ  a ZŠ, nakoľko nebol dostatok finančných prostriedkov. Riešenie výtlkov, výmena okien MŠ 

ostali v intenciách rozpočtu. Jednotlivé položky rozpočtu by nemali byť prekročené. 

 

 

Zmena rozpočtu obce na rok 2012 
 

Mgr. Orelová uviedla, že je potrebná zmena – presun z rezervy na rekonštrukciu ZŠ na zaplatenie 

penálov a trov právneho zastúpenia (f. Schott a Skanvor) vo výške 15 tis. €. Uviedla, že vznikli 

neproduktívne náklady, preto na nasledujúcom zasadnutí OZ je potrebná prítomnosť Ing. 

Stanovského a p. starostu, aby bolo zdôvodnené, kto je za vznik škody zodpovedný. V zmluve nie 

je nikde stanovené, že v tom čase nebolo možné vziať si prekleňovací úver. 

 

p. Rybár uviedol, že Ing. Stanovský je zodpovedný za projekt a jeho realizáciu. Za neuhradené 

faktúry je zodpovedný ten, kto tento stav zapríčinil. Opýtal sa, čo bude v prípade neschválenia 

zmeny rozpočtu. 

 

Ing. Plžik súhlasil s vykonaním zmeny rozpočtu. V podpísaných zmluvách bolo uvedené, za akých 

podmienok budú penále vyrubené. Zmena rozpočtu je potrebná. Druhá vec je škodová udalosť. 

Vznikol neproduktívny náklad, ktorý je potrebné riešiť so škodovou komisiou.  

Dodal, že v decembri upozorňoval, že vzatie si prekleňovacieho úveru je jediným riešením 

vzniknutej situácie, dalo sa to vycítiť. Na OZ je vyvodenie zodpovednosti voči jednej alebo druhej 

strane.  

Ing. Stanovský by mal dať stanovisko, do akej miery je zodpovedný. 

 

Mgr. Orelová požiadala o prizvanie Ing. Stanovského na nasledujúce zasadnutie OZ. 

 

p. Rybár skonštatoval, že pri dôležitom rozhodnutí nebol prítomný Ing. Stanovský ani p. starosta. 

Dopadne to na poslancov, že schválili presun prostriedkov na úhradu pokút a penálov.  

 

Ing. Plžik uviedol, že mandátna zmluva je nevyvážená, práva sú na strane Sagacity, povinnosti na 

strane obce.  

 

p. Miert uviedol, že p. Stanovský povedal, že situáciu zapríčinili poslanci, pretože neschválili 

prijatie úveru. Povinnosťou obce bolo zaplatiť Skanvoru. 

 

p. Rybár uviedol, že mala byť podpísaná zmluva na 8, nie na 16 mil. Sk.  

 

PhDr. Bella uviedol, že časť úveru bola odsúhlasená dávno, no vo veci sa nekonalo. Čo sa týka 

komplexného úveru, tento musel riešiť kontrolór. Skonštatoval, že OZ vo veci konalo, nezapríčinilo 

problém.  

 

p. prednosta informoval, že ekonomická komisia prejednala žiadosť Základnej školy o poskytnutie 

1000 € na dokončenie plážového ihriska. Ekonomická komisia požiadavku prejednala, práce sa 

zrealizujú pracovníkmi VPP. 

 



PhDr. Bella navrhol zrealizovanie hrubých prác (obrubníkov, fólie, ohrádky), zvyšok zrealizovať na 

jar. 

 

Ing. Plžik uviedol, že nikoho neteší spustnuté ihrisko. V rámci existujúceho rozpočtu sa veci 

pripravia, prednosta to zabezpečí. 

 

p. Makovník podotkol, že trikrát to boli peniaze preložené na materskú školu, bolo to schválené. 

 

Hlasovanie za schválenie zmeny rozpočtu: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, PhDr. Bella, 

Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

Správy z vykonaných kontrol 
Ing. Plžik informoval, že správy č. 3/2012 a 4/2012 sú bez príloh a osobných údajov zverejnené na 

web-e, prerokované so starostom. 

 

PhDr. Bella uviedol, že vzhľadom na spätnú väzbu od občanov na Sučianske zvesti, sú všetky 

dohodnuté veci, ktoré občania chcú mať zverejnené, navrhol odmenu redakčnej rade vo výške 100 € 

za 1 číslo, t. j. 400 € za rok. 

 

Ing. Plžik upozornil na jednoznačnosť formulácie uznesenia (napr. 20 €/člen redakčnej rady/číslo). 

Je potrebný dodatok, akým spôsobom sa prerozdelia financie medzi jednotlivých členov. 

 

PhDr. Bella navrhol odmenu vo výške 100 €/1číslo/od 1.1.2012. Rozdelenie financií bude 

odsúhlasené starostom obce po návrhu. 

 

Hlasovanie za schválenie zmeny rozpočtu: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, PhDr. Bella, 

Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Ing. Plžik uviedol k správe 04/2012 týkajúcej sa Chodníka k Prefe Sučany, na základe podnetu 

poslancov OZ vznikol vážny problém. Najväčším problémom je, že bola vysúťažená a zaplatená 

suma 106 tis. €, chodník mal mať 1592 m2, v zápise o odovzdaní je uvedených 765 m2, 

premeraním má 658 m2. Boli urobené práce naviac – 7 ks verejného osvetlenia, 10 vpustí, 10 ks 

lapačov kalov, prídlažba. Dodal, že záležitosť bude potrebné odstúpiť na ďalšie šetrenie. 

 

p. Miert otvoril diskusiu. 

 

p. Rybár uviedol, že ku každej akcii robila hlavná kontrolórka následné kontroly. Podpismi je 

potvrdený markantný rozdiel výmery chodníka. Poďakoval hlavnému kontrolórovi za detailne 

vypracovanú správu. 

 

Ing. Makovníková sa opýtala, či bol vypracovaný záznam o výsledku kontroly s navrhovaným 

riešením. Je potrebné vyvodenie dôsledkov, je zrejmé porušenie zákona. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že záznam bol vypracovaný, štatutár musí navrhnúť opatrenia, kontrolór 

posúdi adekvátnosť.            



p. Rybár požiadal o postupovanie v zmysle zákona. 
 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správy o výsledku kontroly.  
 

Prenájom, prevod a zámena nehnuteľného majetku obce  

(Turvod - Heliport, Váhostav, Mgr. Kováč, Matulová s manželom) 

 

p. Miert uviedol, že žiadosti boli prejednané stavebnou komisiou.  

 

K žiadosti p. Tatiany Matulovej a manž. Viktora bol schválený dohodnutý nájom pozemku KN 

C č. 1985/3, zastavané  plochy a nádvoria o výmere 154 m2,  Tatiane Matulovej s manželom 

Viktorom Matulom, trvale bytom ul. 29. augusta 5/2, Sučany vo výške 1,- €/rok v zmysle § 9a ods. 

9  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Prenájom 

pozemku sa uskutočňuje za účelom vykonávania kosenia, údržby a starostlivosti o zeleň na 

pozemku zaťaženého vedeniami  inžinierskych sietí, inak pre obec nevyužiteľného s podmienkou, 

že v prípade budovania oplotenia, bude toto vybudované ako rýchlo demontovateľné z dôvodu 

prístupu k inžinierskym sieťam na pozemku. Pozemok priamo susedí s nehnuteľnosťami vo 

vlastníctve nájomcu. Zámer prenajať majetok týmto spôsobom je na úradnej tabuli obce zverejnený 

od 28.8.2012. 

p. Makovník uviedol, že vždy tam bol chodník pre peších, tento by mal byť zachovaný. 

 

Hlasovanie za schválenie žiadosti manž. Matulovcov: 

Za: 7 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – (p. Makovník) 
 

K žiadosti Mgr. Kováča bolo schválený zámer odpredaja časti pozemku KN C č. 674, záhrady, k.ú. 

Sučany pri pamätnom dome Ď. Langsfelda  pre Mgr. Róberta Kováča, Ď. Langsfelda 11, Sučany o 

predpokladanej výmere 150 m2 vo výške kúpnej ceny 25,- €/m2, pričom realizácia je možná po 

upresnení a po vypracovaní geometrického plánu na náklady žiadateľa ako prípad hodný osobitného 

zreteľa z dôvodu hospodárneho využitia pozemku, na ktorý v súčasnosti nie je  prístup a p. Kováč je 

vlastníkom susednej parcely.  
 

Hlasovanie za schválenie žiadosti Mgr. Kováča: 

Za: 7 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

K žiadosti f. Váhostav v súvislosti s výstavbou diaľnice bolo schválené nasledovné:  
Prevzatie objektov do svojho vlastníctva a trvalej prevádzky od firmy VÁHOSTAV-SK, a.s. Hlinská 

40, 011 18 Žilina súvisiacich s výstavbou diaľnice D1 Dubná skala – Turany v zmysle predloženej 

zmluvy o budúcom odovzdaní a prevzatí objektov vyvolaných investícií do vlastníctva a trvalej 

prevádzky . 

Záležitosť bola prerokovaná stavebnou komisiou. Ide o príjazdy na chodníky, mosty, oporné múry, 

nie samotné telesá mostov, tieto ostávajú vo vlastníctve NDS. 

Hlasovanie za schválenie prevzatia objektov súvisiacich s výstavbou D1 do vlastníctva obce: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  



Prevod parc. KN C 101/56 o výmere 1755 m2 

Obecné zastupiteľstvo schválilo kúpu parcely parc.č. KN C 101/56,  druh pozemku – ostatné 

plochy, o výmere 1755 m², k.ú. Sučany od Turčianskej vodárenskej spoločnosti, a.s., Martin za 1,- € 

v zmysle predloženej kúpnej zmluvy. 

 

Hlasovanie za schválenie zmluvy s Turčianskou vodárenskou spoločnosťou: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

p. prednosta informoval, že p. Doskočilová, spol. JIMID, s. r. o., Vrútky odstúpila od svojho zámeru 

na prenájom priestorov bývalej reštaurácie Gól. 

Hlasovanie za zrušenie bodu C3 uznesenia č. 4/2012 – prenájmu priestorov reštaurácie Gól 

spol. JIMID, s.r.o., Vrútky: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

p. prednosta požiadal p. Igora Holíka o informáciu k stavu kamery na ihrisku Prefa. 

p. Holík uviedol, že kamera na Prefe bola vadná, demontovala sa, opravila, presunula na iné miesto. 

Pripojenie 230 V sa rieši už 5 rokov, boli návrhy dotiahnuť 1 kábel od rozvádzača. Bola napojená 

na verejné osvetlenie, po rôznych problémoch ju nezapojí bez stáleho pripojenia, podmienkou je 

230 V. 

Ing. Plžik upozornil na nehospodárne nakladanie s majetkom – kameru je buď potrebné preložiť na 

iné miesto alebo sfunkčniť. 

PhDr. Bella navrhol uložiť prednostovi obecného úradu úlohu, aby do nasledujúceho zasadnutia OZ 

doriešil problém funkčnosti kamery na sídlisku Prefa. 

p. Rybár povedal, že je potrebné zriadiť buď nové odberné miesto, alebo potiahnuť 400-500 m. Je 

tam výseč po osvetlení. 

p. Holík navrhol presunúť rozvádzač verejného osvetlenia ku kamere. 

p. Rybár odpovedal, že obec nie je vlastníkom pozemku. 

Hlasovanie za uloženie úlohy prednostovi, aby doriešil problém funkčnosti kamery na sídlisku 

Prefa: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Odpredaj obchodu Hrabiny 
 

p. prednosta povedal, že boli na obec vznesené požiadavky - stavebná spoločnosť má záujem 

prestavať objekt na bytové jednotky a Ing. Rastislav Malko má záujem o odkúpenie objektu pre 



podnikateľské účely, zriadiť prevádzku mliečnych výrobkov. Je na rozhodnutí OZ, ako sa bude 

postupovať ďalej. 

 

Ing. Plžik skonštatoval, že na OZ bolo dohodnuté, že minimálnou cenou bude 63.600 €. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš. 

 

Ing. Plžik uviedol, že sú dve alternatívy odpredaja – buď postupovať v zmysle dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, alebo vyhlásením verejnej obchodnej súťaže s termínom podania ponúk 

v zalepených obálkach do 1.10.2012 s najnižším podaním 66 tis. €. Stanovená komisia zasadne, 

otvorí obálky, vyhodnotí ponuky a podá do OZ výstup – najvýhodnejšiu ponuku s najvyššou cenou. 

Je tu však riziko, že sa nemusí nik prihlásiť. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je potrebné na 15 dní zverejniť. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia sa odpredajom nehnuteľnosti zaoberala, doporučuje 

odpredaj. Navrhla odpredaj verejnou obchodnou súťažou.  

 

p. Miert navrhol postup v zmysle dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Hlasovanie za schválenie odpredaja obchodu Hrabiny verejnou obchodnou súťažou 

Za: 5 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Rybár, MUDr. Koyš) 

Proti: 2 (p. Makovník, p. Miert) 

Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, p. Miháliková) 

 

p. Holík uviedol, že vypracoval návrh kamerového systému na cintorín. Bol obhliadnutý cintorín, 

ihrisko, ulica Komenského, je potrebné osadiť 6 kamier dodaných z Turvodu. Nie je však isté, či 

budú tak kvalitné, ako sa očakáva. 

Pevné kamery by mali byť osadené oproti Domu smútku pri vstupe, pri vstupe na cintorín, na stĺpe 

pri hlavnej ceste, na ul. Komenského, na novom cintoríne v strede, posledná by mala byť 

umiestnená na streche Domu smútku, pozerať na Kolkáreň. Bola by zhruba táto časť viditeľná, čo 

sa deje. Bude to umiestnené na streche, nahrávanie v miestnosti, bezdrôtovým prenosom to prejde 

k hasičom. Bude sa prenášať len informácia, nie celý záznam. Bude tam PC klient, bude možnosť 

využiť zariadenie aj v iných lokalitách. 

 

PhDr. Bella povedal, že hasiči to uvidia na kamere, príp. poverení funkcionári obce. 

 

p. Rybár sa opýtal na možnosť nového okna. 

 

p. Holík odpovedal, že táto možnosť je. 

 

MUDr. Koyš sa opýtal, či nový cintorín bude sledovať len 1 kamera. 

 

p. Holík odpovedal, že tam bude umiestnená 1 stacionárna kamera, zariadenie je pripravené na 8.  

 

p. prednosta povedal, že hlavný kontrolór mal urobiť výber audítorských služieb, pôvodnú zmluvu 

so súčasnou audítorkou bude potrebné ukončiť. 

 

Ing. Plžik povedal, že zmluva skončí tým, že sa neuzavrie nová. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje výmenu poskytovateľa audítorských 

služieb. Doporučuje uzavretie zmluvy s p. Smatanovou i napriek vyššej ponuke vzhľadom 

k skúsenostiam a profesionalite p. Smatanovej.  



 

Hlasovanie za schválenie dodávateľa audítorských služieb na rok 2012 – Ing. Ľubicu 

Smatanovú: 

 

Hlasovanie za uloženie úlohy prednostovi, aby doriešil problém funkčnosti kamery na sídlisku 

Prefa: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

p. prednosta informoval, že do rady MŠ je povinnosť delegovať zástupcu, ktorý sa priamo podieľa 

na výchove a vzdelávaní. Bola navrhnutá Mgr. Lucia Vrábelová. Za obec je tam menovaná p. Anna 

Ferková a p. Danka Balková, jednu je potrebné vypustiť, obe akceptujú rozhodnutie OZ. 

 

Hlasovanie za odvolanie p. Danky Balkovej: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Hlasovanie za delegovanie Mgr. Lucie Vrábelovej: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Informácia o činnosti komisií 
 

Mgr. Orelová informovala, že ekonomická komisia sa zaoberala návrhmi na kúpu nehnuteľností – 

rodinného domu s priľahlým pozemkom od p. Jankovičovej na ul. 29. augusta (ktorého kúpa bola 

schválená v r. 2008 v cene 15 tis. €) a objektu v centre obce od p. Jána Cíbere. U oboch 

nehnuteľností je kúpa možná v prípade, že bude na to vytvorený priestor v rozpočte obce. Pozemok 

na ul. 29. augusta by bol vhodný pre vybudovanie cesty k plánovanej IBV na záhumní. 

 

PhDr. Bella uviedol, že je proti, nakoľko nie sú voľné finančné zdroje.  

 

p. Miert povedal, že je to strategická prístupová cesta. 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že na kúpu nehnuteľností nie je priestor v rozpočte. 

 

MUDr. Koyš dodal, že vlastný objekt na námestí je výhodou do budúcna. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie. 

 

Návrh materskej školy na logopedickú starostlivosť 

 

p. prednosta naniesol žiadosť materskej školy pre školský rok 2012/2013, rodičia 50 % spoluúčasť 

obce odmietli. Dieťa absolvuje počas školského roka 4 hodinové sedenia s logopédom á 5,- €, t. j. 

celkové náklady predstavujú 20 €/1 dieťa/rok. Obec i rodič sa majú podieľať 10 €/rok, t. j. 1 

€/mesačne/1 dieťa. 



Prítomní sa dohodli na financovaní individuálnej logopedickej starostlivosti                                                                        

na základe požiadavky riaditeľky materskej škôlky v Sučanoch s tým, že z celkového príspevku na 

dve pracovníčky v celkovej čiastke 50 €, ktoré budú logopedickú starostlivosť vykonávať v rozsahu 

12 hodín mesačne od 1. 9. 2012, sa budú rodičia spolupodieľať vo výške 1,- € na 1 sedenie.  

 

Hlasovanie za financovaní individuálnej logopedickej starostlivosti: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Mgr. Ďaďová uviedla, že sa konal jarmok, Rockfest, no nakoľko nie je prítomný p. starosta, nie je 

možné riešiť východiskové veci. 

 

p. Rybár uviedol, že Rockfest bol dodatočne priradený k obecným akciám. Konanie akcie kultúrna 

komisia doporučí, starosta schvaľuje. Ak akcia nebola schválená starostom, je to problém referenta 

kultúry. Na rok 2013 je potrebné stanoviť presné postupy, harmonogram kultúrnych akcií. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či sa riešilo, že MDD i jarmok skončili skôr ako bolo plánované. 

 

p. Miháliková informovala o činnosti sociálnej komisie. Požiadala, aby náčelník obecnej polície 

zintenzívnil kontroly v pohostinstvách, aby mladistvým nebol podávaný alkohol. 

 

p. prednosta dodal k žiadostiam o sociálnu výpomoc na drevo, aby týmto žiadateľom bola 

ponúknutá materiálna forma dreva zo zberného dvora, ušetria sa tak financie z rozpočtu. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, Ing. Jamriška, 

MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 - (p. Makovník) 

 

p. Miert informoval o činnosti stavebnej komisie. 

 Konanie vo veci zámeru Prefa ZOZ bolo na 90 dní prerušené. 

 Ťažba štrkopieskov Váhostavu bola taktiež prerušená na 90 dní vstupom Ministerstva 

životného prostredia.  

 Turistický značkovaný chodník Sučany – Malý Fatranský Kriváň bol schválený, bolo 

vydané rozhodnutie.  

 Urbárska spoločnosť Sučany – žiadosť o odkúpenie pozemku (nádvoria) Urbárskeho domu 

p.č. 1997 na Nám. SNP č. 24, Sučany, z dôvodu zámeru úpravy nádvoria nadväzujúcej na 

prestavbu Urbárskeho domu. Stavebná komisia žiadosť prerokovala, súhlasí s návrhom, 

navrhuje cenu 6 €. 

 Územný plán zóny – Centrum obce: Vzhľadom k potrebe podrobnejšie určiť zastavovacie 

podmienky v centre obce, ktoré územný plán nerieši v potrebnej podrobnosti, komisia 

navrhuje začať zisťovacie a prípravné práce za účelom získania podkladov pre rozhodnutie 

o obstaraní doplnku územného plánu. 

 

p. prednosta uviedol, že existuje konkrétna štúdia, uvažuje s posunutím priečelia rodinných domov, 

aby sa spojili po 1 stavebnej čiare. Uvažovalo sa, že na prízemí rodinných domov budú predajne, na 

poschodí obytné jednotky. Je potrebné rozhodnúť, aby sa mali o čo oprieť v stavebnom konaní. 

VZN hovorí o súčasnej stavebnej čiare, obecný úrad je posunutý, p. Jamriška má posunutú čiaru. 

Ďalšia stavebníčka chce stavať, je potrebné stanovisko k prijatiu rozhodnutia.  



 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie požiadavku o vytvorenie ÚPN-zóny centra obce. 

 

p. Miert informoval, že komisia prerokovala rozšírenie cintorína. Približne pred 5 rokmi bol OcZ 

odsúhlasený zámer rozšírenia cintorína. Z dôvodu pozastavenia prevodov pozemkov v správe SPF 

sa v zámere nepokračovalo. Komisia navrhuje pokračovať v rokovaní s vlastníkom, resp. správcom 

pozemkov o prevode nehnuteľností do vlastníctva obce za účelom rozšírenia cintorína. 

 

Obecné zastupiteľstvo uložilo prednostovi OcÚ obnoviť žiadosť o odkúpenie pozemkov za účelom 

rozšírenia cintorína a vykonať nevyhnutné kroky k tomu, aby bol uvedený zámer v budúcom roku 

zrealizovaný. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

p. Miert uviedol, že stavebná komisia prerokovala ponuku na kúpu nehnuteľností p. Jankovičovej 

na ul. 29. augusta a p. Cíbere na námestí. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo uvedené na vedomie.  

 

PhDr. Bella uviedol, že komisia verejného poriadku, ktorej je podpredsedom, nezasadala, bude 

zasadať v krátkej dobe. Zo zasadnutia komisie životného prostredia preposlal prítomným zápisnicu.  

Pán Pavlík pripravil návrh VZN o napojení na kanalizáciu, toto bude potrebné doladiť, vyvesiť. Čo 

sa týka reklamácie výsadby verejnej zelene, túto bol pozrieť, časť vyschla.  

Informoval, že p. Pavlík sa vzdal členstva v komisii. Za člena navrhol p. Dušana Blšáka. 

 

Obecné zastupiteľstvo odvolalo p. Pavlíka Jozefa, člena komisie životného prostredia k 30.09.2012. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Menovanie p. Dušana Blšáka za člena komisie životného prostredia od 01.10.2012: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

p. prednosta informoval, že od 01.10.2012 nastupuje do zamestnania po materskej dovolenke p. 

Danka Balková, navrhol ju za zapisovateľku komisie životného prostredia.  

 

Hlasovanie za menovanie p. Danky Balkovej zapisovateľkou komisie životného prostredia: 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Inventarizácia majetku a záväzkov  
Prítomní sa dohodli na vykonaní riadnej inventarizácie majetku a záväzkov v roku 2012 v zmysle § 

29 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, pričom zloženie hlavnej 

inventarizačnej komisie a ďalších piatich dielčich inventarizačných komisií s priradením 



konkrétnych objektov inventarizácie z poslancov OZ bude nasledovné: 

a/ Obecný úrad, stavebný referát, Obecná polícia, Obecný hasičský zbor – predseda: Mgr. Lenka 

Orelová 

b/ Bytový fond, Dom smútku, Obecná knižnica, Miestne kultúrne stredisko, Kultúrny dom, Dom Ď. 

Langsfelda - predseda : MUDr. Richard Koyš 

c/ ZŠ SNP, ŠJ pri ZŠ SNP - predseda: Ing. Jamriška Ján, členovia Lenka Gregorová 

d/ MŠ, ŠJ - predseda: Martin Rybár, členovia: PhDr Miloš Bella  

e/  Športový dom, Reštaurácia Gól, Kolkáreň – predseda: Miroslav Miert, členovia: Makovník 

Jaroslav 

f/ Hlavná inventarizačná komisia -   predseda: JUDr. Jozef Petráš, CSc., členovia:  Mgr. Lenka 

Orelová, MUDr. Richard Koyš, 

pričom komisie budú doplnené zo zamestnancov obce po rozhodnutí starostu obce. 

 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, Ing. Jamriška, 

MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Obecné zastupiteľstvo odvolalo p. Anežku Bulejovú z funkcie zapisovateľky komisie životného 

prostredia: 

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, Ing. Jamriška, 

MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

R ô z n e 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, prečo akcie jarmok i MDD skončili skôr. Rodičia sa sťažovali. Obecné 

akcie boli ukrátené na úkor súkromných, ktoré sú pomerne často vyhlasované.  

 

p. prednosta povedal, že sa vedie evidencia hlásení, platí sa po zaplatení poplatku.  

Uviedol, že obec nezvládla časový systém počas akcie Deň detí. O 13,00 hod. Bol úpek, akcia bola 

zle načasovaná, možno preto sa to skrátilo. Súťaže prebehli.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že na 15,00 hod. bola naplánovaná diskotéka, ľudia prišli, no nič sa nedialo. 

Práca vyzerá ako neodvedená. To isté sa opakovalo aj na jarmoku. 

 

p. Makovník povedal, že akcia MDD bola kvôli zlému počasiu presunutá, v druhom termíne bol 

zasa úpek. Program bol iný.  

 

Ing. Plžik požiadal o prípravu dokladov k hláseniam v rozhlase.  

 

p. prednosta povedal, že obec nie je ekonomicky situovaná tak, aby bol jarmok 2 dni. 

 

Mgr. Orelová požiadala, aby neboli obecné akcie ukrátené na úkor súkromných.  

 

p. Miert dodal, že záujem o obecné akcie klesá. Na „Sučiansky prdkáčik“ sa prihlásili len 3 

družstvá. 



 

p. Mihálik uviedol, že vzniknutá situácia nie je viazaná na súkromné akcie. MDD nemôže byť 

viazané na Hodžove dni. Do 15,30 hod. hral na námestí sám pre 5 ľudí, nemal pre koho hrať. Na 

jarmoku robí 19 rokov ozvučenie. Pozná priebeh akcií. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či mala službu obecná polícia. Bolo nefér, že neriešila vzniknutú situáciu. 

 

p. Miháliková dodala, že bolo chybou, že zábava bola v piatok. 

Uviedla, že na Rockfeste boli špičkové kapely, podujatia sa zúčastnilo 254 hostí. Obec zaplatila 

ozvučenie, z peňazí za vstupné bola zaplatená akcia.  

 

p. prednosta uviedol, že akcie je potrebné podrobne pripraviť, rozplánovať na viac síl 

a prostriedkov. 

 

Ing. Plžik uviedol, že zlyhávajú informačné kanály. Informácie musia byť posúvané v reálnom čase.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že doposiaľ nebol problém v komunikácii medzi kultúrnou komisiou 

a vedením obce. Problém vznikol len v jednej konkrétnej situácii. Pán Mihálik sa zmienil, že by 

obec mala na akcii participovať. Bola podaná informácia o ozvučení, boli prizvaní viacerí 

z komisie, či sa nezafinancuje táto časť. Akcia bola pripravená, bola škoda ju stopnúť. Došlo 

k problému v komunikácii medzi vedením a príslušným referátom. Bolo to v časovej tiesni.  

 

p. Rybár povedal, že všetci sa na príprave akcie poučili. Akciu by bolo vhodné realizovať na 

začiatku alebo na konci školského roka na školskom dvore. 

Jarmok by mal trvať 1 deň. Program pre rok 2013 by mal byť predložený vrátane podrobného 

položkovitého rozpočtu, schválený obecným zastupiteľstvom.  

 

R ô z n e 

 

Mgr. Orelová povedala, že nie sú zverejnené prijaté smernice.  

Prítomní sa dohodli na uložení úlohy p. prednostovi, aby zabezpečil zverejnenie prijatých smerníc. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Prítomní sa dohodli na schválení s vykonávania inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra 

týkajúceho sa verejného obstarávania.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie.  

Za: 8 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška)  

 

p. Rybár uviedol, že RÚVZ nariadil rozhodnutím pre materskú školu odstrániť 15 závad v termíne 

do 1.9.2012. V rozpočte bolo schválených 15 tis. € na výmenu okien, čerpaných je 1 tis. €. 

 

p. prednosta povedal, že projekt nebol schválený, druhý nie je uzavretý. Čakalo sa na vývoj 

finančnej situácie. Pokiaľ nebudú hotové okná, je zbytočné robiť novú fasádu. Výmena okien by sa  



 

mala zrealizovať do konca roka, pokiaľ to financie dovolia. Urobila sa rekonštrukcia pergoly, kúpil 

sa inventár, sčasti sa vykonali opravy. V dohľadnej dobe sa bude riešiť sumár závad, je potrebné 

vyspraviť schodisko.  

 

p. Rybár uviedol, že nátery boli urobené, ale oprava zatekajúcej strechy nie. V pavilóne B sú 

praskliny, ktoré vznikli pred rekonštrukciou strechy.  

 

p. prednosta povedal, že bezodkladné závady sa odstránia.  

 

p. Rybár  povedal, že sa jedná o praskliny nosných priečok. Opýtal sa, či si firma dala vypracovať 

statický posudok. 

 

Obecné zastupiteľstvo uložilo prednostovi OcÚ zabezpečiť posudok statika na budovy MŠ. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Prítomní sa dohodli na zrušení uznesenia č. 1/2012 bod C/5. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

PhDr. Bella navrhol o zabezpečenie občerstvenia (pizze) na 16,00 hod. zasadnutia OZ (15 ks á 3,30 

€), v celkovej sume 50 €. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie. 

Za: 9 (Mgr. Ďaďová,  Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miháliková, p. Miert, p. Rybár, p. Makovník, 

Ing. Jamriška, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

p. Miert uviedol, že bol oslovený majiteľmi elektrikárskej bytovky, že sa im nekosí tráva, musia ju 

kosiť sami. Bytovka má majiteľa SSE, je potrebné ho urgovať.  

Požiadal, aby komisia životného prostredia systematicky riešila prípravu na zimu, čistenie 

chodníkov. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že Sučianske zvesti by mali byť vydané do dvoch týždňov. 

 

p. Rybár sa opýtal na zámer fotovoltaiky na budove základnej školy.  

 

p. prednosta povedal, že najskôr ponúkali preplatenie nákladov na verejné osvetlenie, teraz pevnú 

sumu. Vzhľadom k dnešnej prezentácii firiem k verejnému osvetleniu je vec na zváženie.  

Ďalej informoval o riešení pohľadávky spoločnosti Prefa Sučany, kde v reštrukturalizácii neboli 

uplatnené pohľadávky obce. Nový riaditeľ sa vyjadril, že bude riešiť obec, aby neutrpela ujmu pri 

reštrukturalizácii.  

 

 

 



p. Miert sa požiadal, aby obecná polícia riešila parkovanie ťažkých vozidiel na ul. Dukelských 

hrdinov. 

 

Záver 

 

Zástupca starostu poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ................................. 

                                               Ing. Ján Jamriška       Martin Rybár 
 

 

 

                                               ....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 

 

 

 

                                            ....................................   

       Viera Jašeková    
                               zapisovateľka          


